
Forslag til GF Klokkekildens generalforsamling d. 
15.05.2024, stillet at Gunna L. Gustafsson, 
Hyldevang 3.
 
Stiller forslag om at generalforsamlingen nedsætter en arbejdsgruppe, 
som arbejder på at undgå, at der placeres en mobilmast (40 m høj) ved 
Skovvej 13, altså ved indgangen til Slagslundeskoven.

Først og fremmest skal arbejdsgruppen arbejde for, at undgå en 
mobilmast på ovennævnte sted. Det kunne være ved at foreslå en anden 
placering, hvor mobilmasten ikke skæmmer naturen og ikke generer 
naboer. Der også foreslået en sender på Metalskolens mobilmast, 
hvorved man kan opnå lige så god dækning som ved en selvstændig 
mobilmast. Man kunne også helt undvære denne mobilmast, nu hvor vi i 
Buresø har fået fibernet, som giver fine muligheder for kommunikation, 
Wifi  telefon m.m.
 
                                    ------------------------------
 
Begrundelse for slaget:
Vi bor i et meget naturskønt område. En 40 m høj mobilmast ville i høj 
grad skæmme dette område.
 


